

Title (en)

HOLLOW FLOOR, CONSTRUCTION METHOD THEREOF AND INSTALLATION FOR HEATING OR COOLING SAID HOLLOW FLOOR.

Title (de)

HOHLBODEN, VERFAHREN ZU DESSEN HERSTELLUNG UND EINRICHTUNG ZUM BEHEIZEN ODER KÜHLEN DIESES HOHLBODENS.

Title (fr)

PLANCHER CREUX, SON PROCEDE DE FABRICATION ET UNE INSTALLATION POUR CHAUFFER OU REFROIDIR LEDIT PLANCHER CREUX.

Publication

EP 0137006 A1 19850417 (DE)

Application

EP 84900724 A 19840211

Priority

DE 3305040 A 19830214

Abstract (en)

[origin: WO8403137A1] In a hollow floor, the hollow space is divided by a partition wall into two spaces one on top of the other (18, 20). The partition wall (16) has recesses (22) wherein the support legs (24) of the upper portion of the floor are anchored. Such a hollow floor may be connected to a heating or cooling installation.

Abstract (fr)

Dans un plancher creux, le vide est divisé par une paroi de séparation en deux espaces situés l'un sur l'autre (18, 20). La paroi de séparation (16) possède des anfractuosités (22) dans lesquelles se prennent des pieds de support (24) de la partie supérieure du plancher. Un tel plancher creux peut être raccordé à une installation de chauffage ou de refroidissement.

IPC 1-7

F24D 5/10

IPC 8 full level

E04B 5/48 (2006.01); **E04F 15/024** (2006.01); **F24D 5/10** (2006.01)

CPC (source: EP)

E04B 5/48 (2013.01); **E04F 15/02429** (2013.01); **F24D 5/10** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8403137 A1 19840816; DE 3305040 A1 19840816; DE 3305040 C2 19920213; EP 0137006 A1 19850417

DOCDB simple family (application)

EP 8400034 W 19840211; DE 3305040 A 19830214; EP 84900724 A 19840211